
 

Temat:  Interpelacja radnego Rady Miasta w dniu 29 stycznia Sławomira Dajcza 

dotyczącą remontu ul. Stromej 

Data:  30 stycznia 2024 15:52:46  

Nadawca:  Sławomir Dajcz <dokonano anonimizacji danych> 

Adresat:  rada@miasta.pl 

 

Proszę o przeprowadzenie remontu ul. Stromej ze względu na bardzo zły stan 

nawierzchni. Pragnę nadmienić że ta krótka ulica jest dojazdową do Urzędu Miasta  i 

na całej długości łatana od wielu lat. Teraz kiedy stopniały śniegi pojawiły się duże 

dziury. Uważam że dalsze naprawy częściowe nie mają sensu dlatego  jest niezbędny 

remont całej nawierzchni.  

 

 

 

Sławomir Dajcz  

 

 


